
IL Tyrving Orientering, referat fra årsmøtet i 2015 

 

Sted: Klubbhuset Kadettangen 
Dato: 2. februar 2015 
Antall frammøtte medlemmer: ca 20 
 
 
Saksliste: 
 
1. Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Ingen kommentar til innkalling og saksliste. 
 
 
2. Valg av møteleder og referent 
 
Are Njåstein ble valg til møteleder. 
Lars-Erik Fiskum ble valgt til referent. 
 
 
3. Behandling og godkjenning av årsberetningen for 2014 
 
Are Njåstein leste hovedpunktene i årsberetningen. 
Følgende kommentarer ble anført: 
 

 Bjørn Ekebergs deltagelse i O-VM i Italia var falt ut fra punktet ”Sammendrag 
av O-året 2014”. Under samme punkt ble det korrigert at Flaggsprettens 
nettside hadde 280 brukere, ikke 280 nedlastede turer.  

 Staver Gård er igjen tatt i bruk som lager for arrangement utstyr. 

 Rekruttering av nye O-løpere er en utfordring.  

 Tyrving mønstret færre deltagere på O-løp i 2014 sammenlignet med tidligere 
år 

 Turkartet Bærumsmarka er revidert i 2014 

 Tur-O bør integreres bedre i o-gruppa 
 

 
4. Behandling og godkjenning av regnskap for 2014 
 
Are Njåstein presenterte hovedtallene i resultatregnskapet.  Kirsten Larsen 
kommenterte tallene der dette var nødvendig: 
 
Klubben hadde et underskudd på 70 517 kr i 2014. Egenkapitalen er på 567 360. 
Likviditeten er fortsatt god. 
 
Følgende kommentarer ble gitt under gjennomgang av Noter: 
Note 1: Bør tilskuddet fra Ivar til Ivar O-løpet brukes på en annen måte? Det 

nye styret ble oppfordret til å tenke nytt. 



Note 4: Night Hawk omsetningen er ikke tatt med under punktet NIF/mva-
refusjon. Kartkostnadene bør tas med i regnskapet til Night Hawk. 

Note 6: Startkontingent for NM har økt med 30% pga krav fra NOF. Dette gir 
økte utgifter. 

 
Det var en kort meningsutveksling om korrekt føring av inntekter/utgifter for kart. 
Størrelsen på tøylageret må oppgis. Gammelt tøy er avskrevet. 
 
 
5. Behandling og godkjenning av budsjett for 2015 
 
Are Njåstein gikk gjennom hovedtrekkene i budsjettet for 2015. Det budsjetteres med 
et underskudd på 52 000 kr.  
 
Klubben har over flere år budsjettert med underskudd, og det ble en diskusjon om 
hvor lenge dette kan fortsette. Flere uttrykte at egenkapitalen ikke bør komme under 
500 000 kr. Det ble fremmet forslag om å justere opp inntektssiden i budsjettet: 
 
Samarbeidsavtaler justeres opp fra 35 000 kr til 40 000 kr. 
Tilskudd justeres opp fra 125 000 kr til 150 000 kr. 
Underskuddet i budsjettet blir dermed på 22 000 kr. 
 
Budsjettet ble deretter godkjent. 
 
 
6. Innkomne forslag 
 
Ny hjemmeside: 
Forslaget ble trukket. Vi har en brukbar hjemmeside, utfordringen er å fylle den med 
relevant og nyttig informasjon. 
 
Night Hawk etter 2015: 
Det nye styret må innen utgangen av mars 2015 ta stilling til om vi ønsker å 
arrangere Night Hawk 2016. Hvis ikke må IL Natthauken finne ny arrangør. 
 
 
7. Valg 
 
Følgende personer ble innvalgt i styret til IL Tyrving Orientering 2015: 
 
Leder    Are Kristiansen  (ny) 
Rekrutt & Talentutvikling Morten Christophersen (gjenvalg) 
TET-junior/senior/elite Arne Tiltnes   (gjenvalg) 
Bredde & Sosial  Camilla Stridsklev  (ny) 
Marked   Ole Underthun Johansen (gjenvalg) 
Arrangement   Bjørn Henning Grandal (ny) 
Mosjonsorientering*  Unn Ellefsen   (midlertidig) 
 
*Styret må finne leder for Mosjonsorientering. Inntil da stiller Unn i styret. 
 



Følgende personer ble valgt til valgkomiteen i IL Tyrving Orientering 2016. 
Else Grandal   (gjenvalg) 
Are Njåstein   (ny) 
 
Andre stillinger som ble valgt av årsmøtet for 2015 
Kartansvarlig  Åsa Franzen  (gjenvalg ) 
Rekruttansvarlig Milda Øhlckers (gjenvalg) 
Tur-O ansvarlig Unn Ellefsen  (gjenvalg) 
 
Styret får fullmakt til å velge 3 delegater til Kretstinget. 
 
 
8. Virksomhetsplan for 2015 
 
Are Njåstein gikk gjennom hovedpunktene i O-gruppas virksomhetsplan for 2015. 
 
Følgende kommentarer ble gitt: 

 

 Bør Tyrving følge opp NOF sin målsetting med 1% o-løpere i 2020? Det bør i så 
fall stå under pkt. 6.  

 Rekruttering av nye medlemmer bør være et mål som synliggjøres i pkt. 2. 

 Tyrving må ha som mål å bidra under Byfesten i Sandvika 28-29. august. Bør 
synliggjøres i pkt. 4.3. 

 
Styret bør finne erstatter for juniortrener Cassie. Ungdomsløperne trenger dyktige 
ledere/ samtalepartnere. Om nødvendig må treningsavgiften økes for å få dette på 
plass. 
 
Om Tyrving skal ha ambisjoner i 25 manna, må de beste løperne stille. Bør 
synliggjøres i pkt 5.3.2. 
 
Til slutt orienterte Anders Tiltnes om sine ambisjoner med Night Hawk. Det er godt vi 
har ungdom med ambisjoner og vyer for framtiden. 
 
 
Heder og ære 
 
På årsmøtet ble det glemt å takke president Are Njåstein for 3 år som leder i Tyrving. 
Referenten tar seg derfor den frihet å takke Are og andre avgåtte styremedlemmer 
for en vel gjennomført jobb. 
 
 
 
Lommedalen 4. februar 2015 

Lars-Erik Fiskum 


